
Conceptverslag van de openbare vergadering van de raadscommissie van de 
gemeente Hillegom, gehouden op 27 september 2017

______________________________________________________________________________________

Aanwezig:
Voorzitter: de heer J.A. van Rijn
Leden: de dames A. van Dijk (PvdA), A.N. Dijkshoorn (Bloeiend Hillegom),  

A. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom), C.J. Hoekstra (CDA), J.A. 
Ringelberg (VVD) en de heren T.P. Adamse (D66), J.E.T. Angevaare 
(CDA), A. Bekooij (GroenLinks),  K. Benjamins (BBH), J. Bommel 
(VVD), D. van Egmond (GroenLinks), J.J.R. Jansen (Bloeiend 
Hillegom), S.A. Kil (CDA), M. Roelofs (BBH) en R.I. Semrek (D66)

Secretaris: de heer A.J. Jaspers, adjunct-griffier

Aanwezig: burgemeester A. van Erk, wethouders mevrouw A.E. Snuif en de 
heren  A. de Jong, en J.A.J. Verheijen en mevrouw I. van der Mark 
(juridisch adviseur HLTsamen)

Afwezig: wethouder F.Q.A. van Trigt

1. Opening
De voorzitter opent de raadscommissievergadering om 19.30 uur. 

2. Vaststellen van de agenda
De raadscommissie stelt de agenda gewijzigd vast. Als agendapunt 8a wordt 
toegevoegd de AB-vergadering van Holland Rijnland. Op verzoek van de 
fracties van Bloeiend Hillegom en GroenLinks wordt agendapunt 9 (Actualisatie 
meerjaren onderhoudsplan sportcomplex De Vosse) als bespreekstuk 
geagendeerd.

3. Spreekgelegenheid ten behoeve van het publiek
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

4. Vragenkwartier
Mevrouw Ruigrok stelt vragen over de werkzaamheden bij de Noorder 
Leidsevaart. Deze worden beantwoord door wethouder De Jong.

5. Schriftelijke vragen
De fractie van Bloeiend Hillegom zal in de raad van 12 oktober terugkomen 
op de ontvangen antwoorden op de schriftelijke vragen over de Ringvaart.

6. Korte mededelingen uit college en samenwerkingsverbanden
Er zijn geen mededelingen.

Onderwerpen ter informatie

7. Ontwerp Omgevingsvisie Hillegom 2030 
Wethouder Verheijen geeft een presentatie over dit onderwerp.

Onderwerpen ter advisering (bespreekstukken)

8. Aanpassing APV Hillegom 2016 Afdeling 6 Openbaar water 
Wethouder De Jong zegt toe de vraag te beantwoorden waarom de APV moet 
worden gewijzigd.
Wethouder De Jong zegt toe de tekst ‘gebieden’ in het voorstel/besluit ambtelijk  
te wijzigen in ‘gedeeltelijk openbaar water’. 
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De raadscommissie adviseert unaniem het voorstel politiek te behandelen.

fractie advies bespreekpunten
BBH Hamerstuk
CDA Bespreekstuk Wacht antwoord af op vraag ‘Waarom 

moet de APV gewijzigd worden’.
Bloeiend Hillegom Bespreekstuk Wacht antwoord af op vraag ‘Waarom 

moet de APV gewijzigd worden’.
D66 Hamerstuk
VVD Hamerstuk
GroenLinks Bespreekstuk Wacht antwoord af op vraag ‘Waarom 

moet de APV gewijzigd worden’.
PvdA Bespreekstuk Wacht antwoord af op vraag ‘Waarom 

moet de APV gewijzigd worden’.

De voorzitter concludeert dat de raadscommissie adviseert het voorstel te 
agenderen als bespreekstuk voor de raad van 12 oktober 2017.

8a Vergadering Algemeen Bestuur Holland Rijnland op 11 oktober 2017
Er zijn geen opmerkingen.

9. Actualisatie meerjaren onderhoudsplan sportcomplex De Vosse

De raadscommissie adviseert unaniem het voorstel als hamerstuk te agenderen 
voor de raad van 12 oktober 2017.

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 

Aldus vastgesteld in de raadsvergadering van 9 november 2017.

drs. P.M. Hulspas-Jordaan A. van Erk 
griffier voorzitter
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